
1-6/2008. szám

J e g y z ő k ö n y v

Készült: Kunbaja Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 2008. július 16-án
(szerda) 14 órai kezdettel megtartott rendkívüli üléséről.

Az ülés helye: Községháza díszterme.

Jelen vannak: Halász  István  polgármester,  Baricz  László,  Barnáné  dr.
Jámbor Dominika, Franzné Lakner Éva, Halblönder József,
Kovács  Mihály,  Szabóné  Hebők  Anikó,  Szurokné  Gauder
Ágota képviselők (8 fő).

Állandó meghívottak részéről: Szép Katalin jegyző

Előzetesen  bejelentette  távolmaradását: Kern  István,  Zámbó  András
képviselő (2 fő)

Egyéb meghívottak részéről jelen van: Racsmány János köztisztviselő

N a p i r e n d   e l ő t t :

Halász István polgármester: Köszönti a Képviselő-testület ülésén megjelenteket.
Megállapítja  az  ülés  határozatképességét,  mivel  10  fő  képviselő  közül  8  fő
képviselő jelen van.
Bejelenti,  hogy a  mai  ülés jegyzőkönyvvezetője  Dudás  Tiborné ig.  főelőadó.
Jegyzőkönyv  hitelesítőnek  javasolja  Franzné  Lakner  Éva  képviselőt,  amely
javaslattal a Képviselő-testület egyhangúlag egyetért.
A mai rendkívüli ülés a napirend fontosságára való tekintettel telefonon került
összehívásra.  Javaslatot  tett  az  ülés  napirendjére.  Javasolja,  hogy  az
intézmények  világítás  és  fűtés  korszerűsítését,  valamint  a  Kunbaja
Szabadidőpark pályázat ügyének megtárgyalását tűzze napirendre a Képviselő-
testület.



Ezt  követően  a  Képviselő-testület  8  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

53/2008.(VII.16.) öh.  H a t á r o z a t
Képviselő-testületi ülés napirendjének elfogadása.

A  Kunbaja  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  2008.  július  16-i
ülésének a napirendjét az alábbiak szerint fogadja el:

1./ Intézmények világítás korszerűsítése.
     Előadó: Halász István polgármester

2./ Intézmények fűtés korszerűsítése.
     Előadó: Halász István polgármester

3./ Kunbaja Szabadidőpark pályázat tárgyában előterjesztés.
     Előadó: Halász István polgármester

4./ Egyebek.

E l s ő   n a p i r e n d   t á r g y a l á s a :

1./ Intézmények világítás korszerűsítése.
     Előadó: Halász István polgármester

     (Írásos előterjesztés mellékelve!)

Halász István polgármester: Az írásos előterjesztést minden képviselő megkapta,
kéri, hogy vitassák meg. A közeljövőben szeretné, ha az alsó tagozat és a felső
tagozat egy épületben kaphatna helyet. Ezzel kapcsolatban is kéri elsősorban a
pedagógusok véleményét.

Szabóné  Hebők  Anikó  képviselő: Mindenféle  szempontból  jó  lesz,  ha  egy
épületben lesz a 2 iskola.  Fogy a nevelői és tanulói  létszám egyaránt.  A két
nevelőtestületnek el kell tudni fogadni egymást. 
A volt szolgálati lakással kibővítik a felső tagozatot. Hol lesz a számítógépes
terem?
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Racsmány János köztisztviselő: A szolgálati lakás egy része lesz a számítógépes
terem és a tanári. A tervezésnél szakmai szempontból nem mérlegelt. A létszám
és helyigény volt az elsődleges szempont.

Szabóné Hebők Anikó képviselő: Sajnos kis osztálylétszámok vannak. Az alsó
tagozatosoknak jobb lesz a Szabadság téri iskolában.

Halász István polgármester: Az iskolabővítési pályázat nincs elvetve. Jelenleg
luxus 2 ekkora épület fenntartása. Az alsó tagozat épületének hasznosítása egy
későbbi feladat.

Racsmány János köztisztviselő: Kihasználatlanul nem kell hagyni az épületet.

Szabóné Hebők Anikó képviselő: Leamortizálódik az épület, ha nem használják.

Halász  István  polgármester: Az  intézmények,  főleg  az  iskola  világítása  igen
elavult.  A  világításkorszerűsítéssel  kapcsolatban  az  előterjesztésben  mindent
részletesen ismertetnek. 9.453.768,- Ft lenne a beruházás. Kéri a képviselőket,
hogy döntsenek az intézmények világítás korszerűsítéséről.

Baricz  László  képviselő: Tetszik  az  előterjesztés,  világosan  felvázolja  a
helyzetet. Jónak tűnik, ha valóban érnek el megtakarítást a beruházással.
Javasolja,  hogy próbáljanak  olyan  megállapodást  kötni  a  céggel,  hogy újabb
pályázati kiírások esetén adaptálhassák a rendszerhez. Van térségi program is,
ezt a lehetőséget ne szalasszák el.

Racsmány  János  köztisztviselő: Javasolja,  hogy  a  szerződés  összeállításában
vegyen részt Baricz úr is.

Baricz  László  képviselő: Vannak  mintapályázatok,  önkormányzatok  esetén
nagyobb a támogatás.

Barnáné dr. Jámbor Dominika képviselő: Támogatja a világítás korszerűsítést.
Az intézményeknél elavult a világítás, cserére pedig nincs pénz. 

Racsmány János köztisztviselő: Az ÁNTSZ 1990. óta minden évben kifogásolja
az intézményeknél a világítást. Kecskeméten ez a program már megvalósult.

Halász István polgármester: Javasolja, hogy a Képviselőtestület az előterjesztés
alapján hozza meg határozatát.
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Ezt  követően  a  Képviselő-testület  8  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

54/2008.(VII.16.) öh.  H a t á r o z a t
Intézmények világítás korszerűsítése

Kunbaja  Község  Önkormányzat  Képviselő-testülete  megtárgyalta  az
intézmények világítás korszerűsítésével kapcsolatos előterjesztését, és a szóbeli
kiegészítéseket figyelembe véve az alábbiak szerint határozott:

1. Kunbaja  község  Önkormányzata  hozzájárul,  hogy  a  tulajdonában,
fenntartásában  lévő,  az  ajánlat  1.  sz.  mellékletében  felsorolt
intézményeiben  a  „CAMINUS”  Zrt.”  a  hivatkozott  ajánlatban  foglalt
műszaki  tartalomnak  megfelelően  saját  beruházásaként  korszerű
eszközöket telepítsen.

2. A  korszerű,  energiatakarékos  eszközöket  a  Kunbaja  Község
Önkormányzata  15  év  időtartamra  a  „CAMINUS”  Zrt-től,  a  V-
2008/07469/001 azonosító számú bérleti szerződésben foglaltak szerint
bérbe veszi és üzemelteti.

3. Kunbaja  Község  Önkormányzata  a  „CAMINUS”  Zrt.  a  V-
2008/07469/001  azonosító  számú  ajánlatban  felsoroltak  közül  a
szerződés részeként az alábbi kapcsolódó szolgáltatásokra tart igényt:

- Energia  audit:  Kunbaja  Község  Önkormányzata  nem  kérte  a
fenntartói felületen általa bejelöltek szerint.

4. Kunbaja Község Önkormányzata a bérleti szerződés 7. sz. mellékletében
rögzítendő egyedi megállapodás keretébe tartozó feltételeket „határozott
meg”.

5. Kunbaja  Község  Önkormányzata  Központi  költségvetési  számla
(bankszámla) száma: 11732088-15339285-00000000

Számlát vezető bank neve, címe: OTP Bank Nyrt. 6430 Bácsalmás Szent
János u. 30-32.

6. Kunbaja Község Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határozott, hogy
a  szerződés  összeállításában  vegyen  részt  Baricz  László  fejlesztési
tanácsnok is.

Határidő: azonnal
Felelős: Halász István polgármester

M á s o d i k   n a p i r e n d   t á r g y a l á s a :

2./ Intézmények fűtés korszerűsítése.
     Előadó: Halász István polgármester
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     (Írásos előterjesztés mellékelve!)

Halász  István  polgármester: Ezt  az  írásos  előterjesztést  is  minden  képviselő
megkapta. Javasolja,  hogy ebben a kérdésben még ne döntsenek, járják körül
még egyszer, soknak tartja a 24 millió Ft-os beruházást 15 éves futamidőre. 

Baricz  László  képviselő: Ha  egy  szolgáltatónál  elkötelezi  magát  az
önkormányzat  kiszolgáltatott  helyzetbe  kerülhet.  Vizsgálják  meg  az
alternatívákat, kérjenek árajánlatot, versenyeztessenek. A 10 % nagyon kevés.
Egy alternatívát kellene felállítani, nem szabad függőségi helyzetbe kerülni.

Barnáné dr. Jámbor Dominika képviselő: A döntésre mi a végső határidő?

Racsmány János köztisztviselő: Ősszel már nem találnak senkit, aki vállalná a
munkákat. Vállalja fel valaki, hogy utánajár a lehetőségeknek.

Halász István polgármester: Ki vállalja fel?

Baricz László képviselő: Felajánlja a segítségét. Fel kell mérni a munkát, ki kell
számolni. Ismer egy céget is.

Halász István polgármester: A 24 millió Ft jelenti itt a legnagyobb akadályt.

Baricz  László  képviselő: Ma  már  nagymértékben  fejlődik  a  technológia,
napelem, geotermia stb. Központosítani is lehetne a fűtést. Sok lehetőség van. 
1-2 hetet igénybe vesz, amíg utánajár a témának.

Racsmány János köztisztviselő: Sajnos más cég nincs benne a konzorciumban.

Barnáné dr. Jámbor Dominika képviselő: Ez a beruházás a fűtésnél + 50.000,- Ft
kiadást  jelent  az  önkormányzatnak.  El  kellene  érni,  hogy a  jelenlegi  szinten
maradjon  a  fűtési  kiadás,  mivel  az  a  legnagyobb  baj,  hogy  nincs  pénze  az
önkormányzatnak.

Baricz  László  képviselő: A  Zrt.  vezetésével  kellene  tárgyalni,  lehet,  hogy
csökkenteni lehetne a költségeket.

Barnáné dr. Jámbor Dominika képviselő: A Képviselő-testület nehéz helyzetben
van, nem tud plusz pénzt kiadni, engedjék el a havi 50.000,- Ft-ot, ha mindkét
munkát a Zrt. kapja.

Halblönder  József  képviselő: Mi  lesz  akkor,  ha  az  önkormányzat  nem tudja
fizetni a gázt?
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Racsmány János köztisztviselő: Amennyiben 3 %-nál magasabb az áremelkedés,
azt a Zrt. magára vállalja.

Baricz  László  képviselő: 24  millió  Ft  lenne  a  fűtés  korszerűsítése.  Ha
utánaszámolnak, ez nem olyan sok pénz így, ahogy az előterjesztésben szerepel.

Racsmány  János  köztisztviselő: Szükséges  lenne  a  kazánház,  a  kémények
felújítása is az intézményekben.

Baricz  László  képviselő: A  műszaki  tartalmat  kellene  átbeszélni  a  céggel.
Préseljenek  ki  belőlük  valamit  (radiátor,  csövek  stb.)  Alternatív  ajánlatot
kérjenek, a hőleadó stb. mennyibe kerülne?

Halász István polgármester: A következő képviselő-testületi ülésen döntsenek,
addig találkozzanak a cég képviselőjével. 

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  8  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

55/2008.(VII.16.) öh.  H a t á r o z a t
Intézmények fűtés korszerűsítése

Kunbaja  Község  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  megtárgyalta  az
előterjesztésben leírtakat, és úgy határozott, hogy a következő rendes testületi
ülésen hozza meg döntését.
A  CAMINUS  Zrt-vel  a  műszaki  tartalmat  illetően,  valamint  a  költségek
csökkentése érdekében további egyeztetések elvégzése szükséges.

Határidő: azonnal
Felelős: Halász István polgármester

H a r m a d i k   n a p i r e n d   t á r g y a l á s a :

3./ Kunbaja Szabadidőpark pályázat tárgyában előterjesztés.
     Előadó: Halász István polgármester
     
     (Írásos előterjesztés mellékelve!)

Baricz  László  képviselő: Van  olyan  hitelintézet,  amelyik  a  pályázatokat
előfinanszírozza. El kell dönteni, hogy szükség van-e a szabadidőparkra vagy
sem.
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Barnáné dr. Jámbor Dominika képviselő: Ilyen esetben kamatot számolnak fel.
Az OTP megfinanszírozza?

Halász  István  polgármester: Ezt  a  pályázatot  nem  tudjuk  bevállalni,  sok  a
kifizetetlen számla.

Racsmány János köztisztviselő: A szállítók jogi útra terelhetik a követelésüket.

Halász István polgármester: Nem kellett volna megrendelni az eszközöket.

Barnáné  dr.  Jámbor  Dominika  képviselő: Az  OTP-nél  meg  kellene  próbálni
megfinanszíroztatni  a  pályázatot.  A  kamat  kevesebb,  mint  egy  esetleges
perköltség.

Halász  István  polgármester: Ezt  nem  vállalja.  Elsők  a  számlák,  utána  a
szórakoztatás.

Barnáné dr. Jámbor Dominika képviselő: Rosszabbul jár az önkormányzat, ha
vissza kell fizetnie a pénzt.

Halász  István  polgármester: Nem  tud  olyat  megszavazni,  amit  nem  tud
teljesíteni.

Franzné Lakner Éva képviselő: Ebből már nincs visszaút.

Barnáné dr. Jámbor Dominika képviselő: A következmény többe kerül, mint a
kifizetendő összeg. Ne menjünk fejjel a falnak.

Halász István polgármester: Nincs az önkormányzatnak pénze. A tavalyi évre is
4 millió Ft-ot vissza kell  fizetni.  Szeptemberre rendbe kell  hozni a dolgokat.
Ebből a pályázatból kb. fél év múlva lesz pénz. Ha a pályázat mellett dönt a
Képviselő-testület, úgy név szerinti szavazást fog kérni.

Barnáné dr.Jámbor Dominika képviselő: Az OTP-vel egyeztetni kell, hogy meg
tudja-e finanszírozni a pályázatot.

Halász  István  polgármester: Szeptemberben  tanévet  kell  indítani,  120-130
gyermekért felelős.

Baricz  László  lépviselő: Bírósági  ügy  esetén  kamat  is  van  és  perköltség  is.
Faktorálás is egy lehetőség.
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Ez a pályázat ha megvalósulna, jópofa dolog lehetne. Vannak olyan pályázatok,
amelyek elnyerésével pl. a művelődési ház működtetését lehetne finanszírozni
(munkabér,  felújítás  finanszírozása).  Ez  évi  6  millió  Ft-ot  jelentene.  Ez  a
pályázat egyelőre még tervezet.

Franzné Lakner Éva képviselő: Meg kell  valósítani  a  pályázatot,  félbehagyni
nem szabad.

Baricz László képviselő: Nézzék meg a faktorálást.

Halász István polgármester: Egyetért a faktorálással. Az önkormányzat pénzét
nem kockáztatja.

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  8  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

56/2008.(VII.16.) öh.  H a t á r o z a t
Kunbaja Szabadidőpark pályázat

Kunbaja Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, hogy a
Kunbaja  Szabadidőpark  pályázattal  kapcsolatban  készüljön  egy  újabb
előterjesztés a következő rendes testületi ülésre.
A pályázat finanszírozásával kapcsolatosan fel kell venni az OTP-vel, valamint
egy faktoráló céggel a kapcsolatot.

Határidő: azonnal
Felelős: Halász István polgármester
             Szép Katalin jegyző

N e g y e d i k   n a p i r e n d   t á r g y a l á s a :

4./ E g y e b e k .

Halász István polgármester: Tájékoztatja a Képviselő-testületet, hogy a körzeti
megbízottnak a tönkrement számítógépe helyett az önkormányzat vásárolt egy
új  számítógépet  kb.  100.000,-  Ft-ért.  Kéri  a  jelenlévőket,  hogy a  bejelentést
vegyék tudomásul.

A jelenlévők a bejelentést tudomásul vették.
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Miután több napirendi pont nem volt, a polgármester a Képviselőtestület ülését
15 órakor bezárta.

Kmf.

Halász István Szép Katalin
          polgármester          jegyző

Jegyzőkönyv hitelesítő:

Franzné Lakner Éva
képviselő
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